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TELÈFONS
D’INTERÈS

RECOLLIDA DE TRASTOS VELLS

EMERGÈNCIES

Ajuntament d’Arenys de Mar
93 795 99 00
Regidoria de Cultura-C.C Calisay
93 792 41 88
Arxiu Municipal
93 792 08 48
Biblioteca Popular P. Fidel Fita
93 792 32 53
Centre de Documentació
i Estudi Salvador Espriu
93 795 99 00
Museu d’Arenys de Mar
93 792 44 44
Promoció Local
93 792 26 01 - 93 795 85 14
Mercat Municipal
93 792 06 93
Servei d’Informació Juvenil / Espai Jove
93 795 77 50
Serveis Socials
93 792 22 64
Residència Geriàtrica Municipal
93 792 00 98
Brigada Municipal
93 792 27 06
Deixalleria d’Arenys
93 793 89 85
Cementiri d’Arenys
93 792 17 35
Ràdio Arenys
93 792 02 38
Oficina de Turisme
93 795 77 50
Consell Municipal d’Esports
93 792 12 72
Camp Municipal d’Esports
93 795 90 38
Complex esportiu Fondo de les Creus
93 792 42 24

CAP
93 795 80 74  -  902 111 444

Policia Local
93 795 99 01       Urgències 092

Parc de Bombers
93 795 81 80       Urgències 112

Mossos d’Esquadra 088

Servei Municipal d’Aigües-SOREA
93 792 02 67
Urgències 24 hores 904 10 00 00

Enllumenat públic-SECE
93 793 75 10
Urgències 900 13 13 26

Al web de l’Ajuntament podreu consultar tota la informació
d’aquest butlletí i tota l’actualitat municipal

www.arenysdemar.cat

La recollida de trastos vells del mes de novembre: SECTOR A, dimarts 6 i SECTOR B, dimarts
13. Els trastos vells es poden treure al carrer, sense entorpir el pas de la via pública, a partir
de les 10 de la nit anterior del dia programat. Recordeu, també, que la Deixalleria d’Arenys
(Torrent d’en Puig) és oberta de dimarts a dissabte, matí i tarda, i diumenge al matí. Informació:
937938985.

EXPOSICIONS

Fins al 15 de desembre a la Sala d’Actes
de la Biblioteca P. Pare Fidel Fita

Fins al 17 de febrer de 2008 al Museu
Marès de la Punta
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Edita: Ajuntament d’Arenys de Mar
Redacció i coordinació: Marta del Castillo i Rabascall
(Regidoria de Comunicació)

Disseny i maquetació: Santi Artigas

Fotografies: Servei de Premsa, Joan Solà, M. Teresa Bisbal, Quim Mateu
i Àlex Aguiló

Impressió: Impressions Generals SA
Dipòsit Legal: B-4569-2007

Portada: En Xavier Maimí firma la imatge de la portada. Ell ha estat una de
les cent persones d’Arenys que han viatjat aquest octubre a l’Alguer i altres
poblacions de l’entorn, on encara avui podem veure nanses al bell mig dels
carrers. D’aquesta estada n’ha sortit la fotografia que obre la revista aquest
mes.

Aquesta obra està subjecta a una llicència Reconeixement-NoComercial-CompartirIgual 2.5 de Creative Commons. Se’n permet la reproducció,
distribució i comunicació pública sempre que se’n citi l’autoria i la titularitat dels drets (Ajuntament d’Arenys de Mar i autors/res identificats amb
CC) i no se’n faci un ús comercial. Si transformeu aquesta obra per generar una nova obra derivada, heu de distribuir-la amb una llicència igual a
la que regula l’obra original. La llicència completa es pot consultar a:  http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/2.5/es/legalcode.ca.

Arenys en obres

Per més que les obres siguin neces-
sàries, sempre, quan arriba el moment
de fer-les, provoquen trasbals i incon-
venients. En aquests moments tenim
un munt d’obres començades o a punt
de començar, a més d’obres a cases
particulars, que els veïns i veïnes tenen
tot el dret a fer. Totes aquestes obres
provoquen sorolls, requereixen talls
de carrer i, en definitiva, fan que aug-
mentin els inconvenients al veïnatge.
Ens toca viure un moment en què
hem d’entendre la situació i, per part
de l’Ajuntament, extremar les precau-
cions, la comunicació i la planificació.
Unes obres d’impacte important seran
les del Bareu, amb problemes per a
veïns i comerciants, no ens en podem
amagar, però necessàries per minimi-
tzar els problemes de l’aigua, no
només per les grans rierades, sinó
també el que provoquen les pluges
menors, ja que al Bareu les aigües
pluvials estaran canalitzades.
Des de l’Ajuntament estem posant
tots els mitjans per fer que l’impacte
sigui el menor possible i restem oberts
als comentaris de ciutadans i ciutada-
nes. Volem la vostra implicació, ja que
sou els veïns qui més coneixeu el lloc
on viviu.
D’aquí a un temps, quan les obres
estiguin enllestides, les del Xifré i les
de l’entorn del CAP, les del Bareu i
les del clavegueram de Platja Cassà,
podrem gaudir d’una vila millor i
s’hauran resolt temes tan bàsics i ne-
cessaris com els de clavegueres, aigües
pluvials i pavimentació.
Desitjo que comprengueu que estem
fent una aposta de futur i lamento els
problemes que això originarà, però
reafirmo que l’Ajuntament no escati-
marà esforços per fer
una bona feina.

Ramon Vinyes i Vilà
Alcalde d’Arenys de
Mar
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L’A Tocar Ratlla d’aquest mes us proposa una mirada a l’exterior amb òptica arenyenca.
Deixem enrere un mes atípic en el qual delegacions d’Arenys han traspassat fronteres per
conèixer altres realitats i fer conèixer la nostra, per adonar-nos del que som i tenim i del
que volem ser i podem tenir. Es tracta de promoure i fer extensiva la nostra manera de fer,
com a persones, com a poble i com a país. A Arenys tenim moltes coses per ensenyar, però
moltes altres per descobrir. Ha estat, sens dubte, el mes de la promoció local. Hem explicat,
Arenys enllà, qui som com a persones, com a poble i com a país; però també ho hem
explicat a casa nostra, a través de la gastronomia i el calamar. El Calamarenys 2007 ha
esdevingut un èxit de participació i creativitat inqüestionables i ha refermat que Arenys és
una vila gastronòmica.

Tot plegat, però, no ens allunya de la realitat quotidiana: Arenys i les persones que hi vivim
i hi treballem. Ha començat una obra important, la de canalització del rial del Bareu. Serà
més de mig any de compromesa però necessària convivència dels veïns i els comerciants
de la zona amb unes obres de magnitud important que han de contribuir a millorar la
convivència urbana amb un dels rials de dinàmica hidràulica més activa de la població. Per
això, l’Ajuntament ha posat en marxa diferents vies de comunicació, com el telèfon 93 792
54 75, per vehicular queixes, demandes i suggeriments de les persones afectades per l’obra.

Per acabar, l’octubre també ha estat el mes en què les entitats d’Arenys han estat convocades
per fer una reflexió conjunta i buscar noves vies de treball amb el consistori. El col·lectiu
de joves també s’ha reunit per parlar de polítiques de joventut i les ONG arenyenques han
posat en comú la seva feina.

Tot plegat, perquè és important que ens coneguem i ens donem a conèixer.

Coneguem-nos
i donem-nos a conèixer!
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REPORTATGE ARENYS ENLLÀ

Arenys: una biblioteca que és centre
d’informació turística

El dia 26 d’octubre, la directora de la
biblioteca, Mercè Cussó, i l’alcalde, Ramon
Vinyes, van participar a Albacete en unes
jornades adreçades als professionals de la
biblioteconomia i la documentació. La
biblioteca d’Arenys forma part d’un
projecte de la Diputació que preveu que
aquests equipaments també actuïn com
a centres d’informació turística. Els
organitzadors del certamen d’Albacete es
van interessar en el projecte i per això
van demanar que directora i alcalde hi
participessin amb una ponència per
explicar l’experiència d’Arenys.

...a Autariba
Poblacions agermanades

Autariba, població occitana agermanada amb Arenys, va celebrar la 25a edició de la fira
d’artesans el 20 i 21 d’octubre. Una delegació de 12 arenyencs va participar-hi, també amb
un estand amb informació i promoció de la població. Durant l’estada, els arenyencs van
allotjar-se en cases particulars i l’ajuntament occità va fer una recepció oficial, a la qual també
van assistir representants de les poblacions italiana i alemanya amb qui Autariba també està
agermanada.

D’Arenys... ...a l’Alguer
La Biblioteca P. Pare Fidel Fita obre
la porta de l’Alguer a la gent
d’Arenys

...a Albacete

Fotografies: M.Teresa Bisbal, Joaquim Mateu i l’Àlex Aguiló



5

Fosminer07, la fira de minerals de Bilbao
que ha tingut lloc del 19 al 21 d’octubre,
ha celebrat aquest any el 30è aniversari i
entre els actes realitzats ha homenatjat
Joaquim Mollfulleda, fundador del Museu
Mollfulleda de Mineralogia, per la seva
vinculació i suport a la fira.
El Museu ha estat present en un dels estands
de la fira, en la qual s’ha recordat la figura de
Joaquim Mollfulleda i la importància del Museu
com a una de les principals institucions cien-
tífiques del país. El Museu ha rebut de mans
dels organitzadors una placa commemorativa
per homenatjar la figura de Joaquim Mollfu-

La família Vives dóna al Museu
la seva col·lecció de minerals

Joaquim Vives havia col·laborat estretament
amb Mollfulleda en la creació del Museu
de Mineralogia i, ara, els seus fills han cedit
la seva col·lecció de minerals al Museu
perquè formin part del fons permanent
exposat als visitants. Els fons Vives de
minerals es podrà contemplar quan hagin
acabat els treballs de catalogació.

Un centenar d’arenyencs i arenyenques
van visitar l’Alguer els dies 12, 13 i 14
d’octubre. La sortida es va fer en el marc de
les activitats programades per la Biblioteca
P. Pare Fidel Fita per celebrar el 50è aniversari
de l’equipament.
El consistori alguerès va oferir un acte pro-
tocol·lari al teatre municipal de la ciutat que
van presidir el síndic (alcalde) Marco Tedde,
i l’alcalde d’Arenys, Ramon Vinyes. Albert
Estengre va oferir una de les seves narracions
i Pep Quintana, guia de l’expedició, va parti-
cipar a l’acte amb una lectura de poemes de
Salvador Espriu, al costat d’Elisabetta Dettori,
que va oferir la lectura de poemes algueresos.
Des d’Arenys es va obsequiar tots els assis-
tents amb unes coquetes d’Arenys i una copa
de cava. La situació del català a l’Alguer va
ser el tema central de la conferència que
Luca Scala, representant d’Òmnium Cultural
a l’Alguer, va oferir als arenyencs al mateix
hotel on s’hostatjaven.

ARENYS ENLLÀ REPORTATGE

La Biblioteca Comunale Rafael Sari de l’Alguer
té, amb motiu d’aquesta visita, un fons de
llibres amb més d’un centenar de títols
d’autors i temàtiques arenyenques, donació
de la Biblioteca P. Pare Fidel Fita.
La delegació arenyenca va poder visitar el
paisatge que envolta una ciutat a l’illa de
Sardenya que fou un important enclavament
per als catalans segles enrere i que encara
avui conserva vestigis d’aquella època, el més
important, la parla.

...a Bilbao
Joaquim Mollfulleda, homenatjat a
Fosminer07, la fira de minerals de
Bilbao

lleda pel seu reiterat suport a la fira. Des de
la seva creació a l’any 1978, Mollfulleda va
assistir-hi cada any, fins que la seva salut ja
no li ho va permetre.

Un centenar d’arenyencs i arenyenques
van visitar l’Alguer els dies 12, 13 i 14
d’octubre. La sortida es va fer en el marc de
les activitats programades per la Biblioteca
P. Pare Fidel Fita per celebrar el 50è aniversari
de l’equipament.
El consistori alguerès va oferir un acte pro-
tocol·lari al teatre municipal de la ciutat que
van presidir el síndic (alcalde) Marco Tedde,
i l’alcalde d’Arenys, Ramon Vinyes. Albert
Estengre va oferir una de les seves narracions
i Pep Quintana, guia de l’expedició, va parti-
cipar a l’acte amb una lectura de poemes de
Salvador Espriu, al costat d’Elisabetta Dettori,
que va oferir la lectura de poemes algueresos.
Des d’Arenys es va obsequiar tots els assis-
tents amb unes coquetes d’Arenys i una copa
de cava. La situació del català a l’Alguer va
ser el tema central de la conferència que
Luca Scala, representant d’Òmnium Cultural
a l’Alguer, va oferir als arenyencs al mateix
hotel on s’hostatjaven.

La Biblioteca Comunale Rafael Sari de l’Alguer
té, amb motiu d’aquesta visita, un fons de
llibres amb més d’un centenar de títols
d’autors i temàtiques arenyenques, donació
de la Biblioteca P. Pare Fidel Fita.
La delegació arenyenca va poder visitar el
paisatge que envolta una ciutat a l’illa de
Sardenya que fou un important enclavament
per als catalans segles enrere i que encara
avui conserva vestigis d’aquella època, el més
important, la parla.



Després d’anys de treball entre l’Ajuntament
i l’Agència Catalana de l’Aigua (ACA) comen-
cen les obres de canalització del rial del Bareu
–Pau Costa, en el tram urbà–, que han de
contribuir a resoldre la problemàtica que hi
ha en episodis de pluges fortes.
Conscient que les obres, que han de durar
més de mig any, comportaran inconvenients
i molèsties tant als qui hi viuen com als que
hi treballen, l’Ajuntament ha habilitat diferents
vies de comunicació directe perquè els ma-
teixos afectats facin arribar al consistori les
queixes, suggeriments i propostes per reduir
al mínim l’afectació en la seva vida quotidiana.
S’ha habilitat una línia de telèfon exclusivament
per a qüestions relacionades amb aquesta
obra, el 93 792 54 75, que centralitza i ges-
tiona la Policia Local. Al web de l’Ajuntament
es pot trobar tota la informació relacionada
amb l’obra, a més d’un formulari específic.
Els comentaris que arriben, tant per telèfon
com per web, s’adrecen de forma immediata
a l’àrea de l’Ajuntament que els ha de resoldre
perquè es posi en contacte amb l’afectat i
doni resposta a la seva demanda. Alhora, i
en tots els casos, també s’atendran les de-
mandes personalment, mitjançant els canals
tradicionals d’accés al consistori.
Mentre durin els treballs, l’Ajuntament con-
vocarà els veïns i l’AVANA, l’Associació Veïnal
Arenyeca del Nucli Antic, per fer un segui-
ment conjunt de l’execució del projecte. Des

Comencen les obres al Bareu

L’Ajuntament atendrà totes les consultes que es derivin de l’execució de l’obra
al telèfon 93 792 54 75, que s’ha creat específicament per aquest motiu

de Territori i Sostenibilitat també s’establirà
contacte directe amb tots els grups municipals
perquè en tot moment estiguin informats.
El consistori està obert a rebre totes aquelles
persones que vulguin fer arribar els seus
comentaris sobre l’obra amb la intenció de
minimitzar la problemàtica que representa
conviure durant mesos amb una obra tan
complexa com és la canalització del rial.

La mobilitat

La Policia Local treballa des de fa mesos
perquè les obres tinguin el mínim impacte
en la mobilitat de vehicles i persones.
L’accés a peu a tots els habitatges i comerços
està garantit i serà el trànsit de vehicles que
resultarà més afectat. La planificació s’ha fet
seguint criteris de mínim impacte i es garan-
teix l’accés en qualsevol moment dels vehicles
d’emergències. Pel que fa als aparcaments,
s’eliminen els del rial i, en determinats casos,
també dels carrers pròxims, ja que alguns
passen a ser provisionalment de doble sentit
i cal garantir el pas de dos vehicles alhora.
Aquelles persones que no puguin accedir als
seus aparcaments particulars poden recollir
un identificador a l’Ajuntament que els per-
metrà estacionar a la zona blava de la platja
de la Picòrdia.
La Policia Local informa puntualment dels
canvis en la circulació que afecten la zona
amb l’elaboració de rutes alternatives que es

poden conèixer a l’Especial Bareu que tro-
bareu al web municipal, així com també amb
els plànols que es reparteixen per la zona i
que també podeu trobar a les dependències
de l’Ajuntament.

El projecte

L’obra es divideix en tres fases. La primera
–que acaba de començar- és la d’obertura i
substitució dels serveis que passen pel carrer,
és a dir, clavegueram, electricitat, gas natural,
aigua i telèfon. Les companyies implicades
treballen paral·lelament i sota la coordinació
de l’empresa que s’encarrega de la direcció
tècnica d’execució del projecte perquè les
obres no afectin els usuaris i es pugui donar
un servei continuat mentre durin les obres.
Pel que fa al clavegueram, se substitueix
l’actual xarxa que hi ha al tram final del rial
i està previst col·locar dos col·lectors a banda
i banda del carrer. La segona fase de l’obra
serà pròpiament la de canalització i la tercera,
la de pavimentació final.
Segons el conveni a què va arribar el consistori
amb l’Agència Catalana de l’Aigua –que ha
redactat el projecte- i que es va aprovar, per
unanimitat, en el Ple Municipal del mes de
juny de l’any 2006, l’Ajuntament és el pro-
motor de l’obra i, per tant, qui executa i
contracta les obres. L’ACA es fa càrrec del
75% del cost total de l’obra i l’Ajuntament
del 25% restant. Un cop acabada i recepcio-
nada l’obra, l’Ajuntament serà el responsable
del manteniment, la vigilància, la conservació,
el funcionament i la reposició de les obres i
les instal·lacions. Per la seva banda, l’ACA
tindrà les competències de control i adminis-
tració del domini públic hidràulic.

La Comissió Tècnica Municipal de
Seguiment d’Obres

A instàncies del consistori, s’ha creat la
Comissió Tècnica Municipal de Seguiment
d’Obres, que es reuneix setmanalment per
preveure i valorar tot el que fa referència
a l’execució de l’obra. A la comissió hi assis-
teixen totes les parts que interactuen en
l’obra, és a dir, tècnics de Rogasa –que
executa l’obra–, d’Iberinsa –que la dirigeix–,
de l’Agència Catalana de l’Aigua i de
l’Ajuntament, representat pels Serveis Tèc-
nics Municipals i Policia Local.

ESPECIAL BAREU
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El CEIP Sinera, al Bareu

La construcció del nou edifici de l’escola Sinera al Bareu ha estat una altra de les raons que
ha fet que l’Ajuntament lluités per agilitar la canalització del rial, amb l’objectiu que quan
l’escola obri les portes aquesta obra ja estigui enllestida.

A final del mes de setembre, GISA va adjudicar l’obra a l’empresa Tiferca, SA, amb un
pressupost de 4.990.235,70 euros. Al llarg d’aquest mes de novembre es farà l’acte de
replanteig, treball previ al començament de les obres, que tenen un període d’execució de
18 mesos.

Actualment el CEIP Sinera ocupa l’edifici de l’antiga escola Cassà, al carrer de Sant Pere. Està
previst que el curs escolar 2009-2010 comenci plenament a l’edifici nou.
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El dia 4 d’octubre es va reunir la Junta Local
de Seguretat d’Arenys de Mar, de la qual
forma part la Policia Local i Mossos
d’Esquadra, a més de Bombers i Creu Roja.
L’Ajuntament d’Arenys de Mar hi està repre-
sentat a través de l’alcalde i el regidor de
Seguretat Ciutadana. També hi va assistir
Carme San Miguel, delegada territorial del
Govern de la Generalitat.
Durant la reunió, l’inspector de Mossos va
presentar l’anàlisi de les dades estadístiques
sobre l’evolució de la delinqüència a la vila,
que mostra que el nombre total de delictes
i faltes al terme municipal ha baixat un 6,76%,
en un període en què ha pujat en la majoria
de municipis de la resta de la demarcació
territorial del Maresme Nord. No s’ha produït
cap robatori “silenciós” i hi ha hagut una forta
davallada en els delictes de robatoris amb
violència i intimidació. Si bé a la resta de la
demarcació han augmentat els robatoris a
l’interior de vehicles, a Arenys de Mar no

Arenys registra un 7% menys
de delictes i faltes
Mossos d’Esquadra presenta aquesta dada a la Junta Local de Seguretat, que
s’ha reunit per primera vegada en aquest mandat

s’ha observat  aquest augment. Mossos
d’Esquadra ho ha atribuït a les persones que
treballen per l’Ajuntament vigilant els apar-
caments de les platges.
També es va posar sobre la taula la distribució
de competències al Port d’Arenys dels dife-
rents cossos de seguretat i prevenció, que
al llarg de la reunió també van fer una valo-
ració de la campanya d’estiu. La posada en
funcionament de la xarxa de comunicacions
d’emergències a començament d’estiu va ser
valorada positivament per tots els represen-
tants, tot i que es va demanar que
s’instal·lessin emissores base als tres centres
per garantir-ne el funcionament correcte.
Finalment es van establir les bases perquè
durant la campanya de Nadal Policia Local i
Mossos d’Esquadra es coordinin per fer pa-
trulles mixtes d’agents que vetllin per la
seguretat ciutadana al carrer.
La Junta Local de Seguretat es tornarà a
reunir el mes de desembre.

Ramon Vinyes,
membre del
Consell de Govern
de Ports

L’alcalde d’Arenys de Mar, Ramon Vinyes, ha estat escollit membre del Consell de Govern
de Ports de la Generalitat en representació de la Zona Portuària Centre. D’aquesta manera,
Vinyes passa a representar els municipis de la demarcació de Barcelona adscrits a Ports de
la Generalitat. Formar part de l’òrgan de govern suposa contacte directe tant amb l’administració
encarregada de gestionar un dels motors econòmics més importants de la població com amb
els alcaldes a qui representa i que es poden trobar en situacions similars a les d’Arenys per
tenir un port de les mateixes característiques que el de la població.

Acord amb Arenys de
Munt i Canet en la
utilització de les targes
d’aparcament
provisionals per a
minusvàlids
Les regidories de Seguretat i Prevenció
d’Arenys de Mar, Arenys de Munt i Canet
han arribat a un acord sobre la utilització
de les targes provisionals d’aparcament
per a minusvàlids. Aquestes targes -que
emeten des de la Policia Local de cada
població- serviran a tots tres municipis i
està previst que ben aviat s’ampliï l’acord
a d’altres municipis pròxims. D’aquesta
manera s’evitaran multes innecessàries i
la necessitat que els interessats hagin de
trucar a les policies municipals per comu-
nicar la intenció d’aparcar els vehicles en
una població que no sigui la seva. 
El temps d’espera que té una persona
amb minusvalidesa perquè la Generalitat
li lliuri la tarja d’aparcament que l’acredita
com a tal i que, per tant, li permet aparcar
en els llocs reservats, és d’entre mig any
i un any. Per això, la Policia Local i Serveis
Socials es coordinen per donar una tarja
provisional amb validesa per a 6 mesos.

Els agents de la Policia Local,
acompanyats per membres dels
altres cossos de seguretat i
prevenció d’Arenys de Mar, van
celebrar l’onomàstica del seu
patró, Sant Miquel, amb un
lliurament de reconeixements a
la Sala J. Maria Arnau del Calisay
i, seguidament, un sopar. Durant
l’acte, es va guardonar José García
com a Policia de l’Any.

La Policia Local celebra Sant Miquel
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ACTUALITAT TERRITORI, SOSTENIBILITAT I PROMOCIÓ DE LA VILA

PROMOCIÓ LOCAL

ENQUESTA WEB MUNICIPAL
L’enquesta ha estat oberta tot el mes de
setembre i ha recollit 296 respostes, dis-
tribuïdes de la forma següent:

En base a aquesta enquesta, el suport al
tall assoleix gairebé el 60% en front del
33,8% dels qui el desaproven.
Aquests resultats indueixen a concloure
que la mesura és molt ben rebuda pels qui
no tenen interessos comercials a la Riera
(persones que han participat a l’enquesta
de la web però no en la consulta als esta-
bliments de la Riera).
Aquest suport s’afegeix al d’un segment
del comerç que també ha rebut molt bé
l’actuació per l’increment de qualitat que
suposa atendre als clients en un ambient
lliure de sorolls i fums.

La Regidoria de Promoció Local ha elaborat dues enquestes aquest estiu entre els botiguers
i comerciants d’Arenys de Mar que tenen el seu establiment a la zona que s’ha tallat al
trànsit els diumenges a la tarda dels mesos de juliol i agost, així com també dos dissabtes,
coincidint amb Sant Zenon i Sant Roc, respectivament. La primera de les enquestes es va
fer el 27 de juliol, poc temps després del primer tall, i la segona el 5 de setembre, tot just
acabat el tall de trànsit. A l’hora d’estudiar els resultats, la regidoria ha volgut diferenciar
els establiments que tenen obert el diumenge a la tarda i els que no. D’altra banda, durant
el mes de setembre al web hi ha hagut una enquesta oberta en què han participat prop de
300 persones que també demanava la valoració sobre el tall de la Riera.
Aquests en són els resultats.

El Govern municipal continua apostant per una Riera per a les persones amb el convenciment
que això és compatible amb una Riera potent comercialment. Per aconseguir-ho continuarà
treballant per treure la C-61 del centre de la població, millorar la informació i senyalització
els dies que es talli la Riera per facilitar l’accés a les bosses d’aparcament i les rutes alternatives,
implicar el comerç i els veïns dels trams afectats i millorar l’estat de les voreres.

Sense
opinió
2%

Desfavorable
22%

Favorable
18%

Indiferent
16%

Molt desfavorable
32%

Molt
favorable

10% Sense opinió
17%

Desfavorable
8%

Favorable
11%

Indiferent
9%

Molt desfavorable
47%

Molt
favorable

8%

Desfavorable
42%

Favorable
29%

Molt favorable
29%

Favorable
15%

Molt desfavorable
43%

Molt favorable
43%

Tots els establiments enquestats

Establiments tram tallat
oberts els diumenges-tarda

Juliol Setembre

Juliol Setembre

Sense
opinió
1,7%

Desfavorable
16,6%

Favorable
21,6%

Indiferent
4,7%

Molt desfavorable
17,2%

Molt favorable
38,2%

Sense opinió
Molt desfavorable
Desfavorable
Indiferent
Favorable
Molt favorable

5
51
49
14
64

113

Promoció Local, al Xifré
La Regidoria de Promoció Local s’ha traslladat
provisionalment a l’edifici Xifré, a l’espera que
el Pla d’Equipaments Municipal estigui redactat.
Aquest canvi respon a una necessitat  d’espai
per part de la regidoria i permet que les oficines
que ocupava fins al moment es destinin a sales
de reunions per a les entitats, de manera que
l’edifici Calisay es converteix en la seva totalitat
en un Centre Cultural.

La Regidoria de Promoció Local dóna a conèixer els
resultats de les enquestes sobre el tall de trànsit a la Riera
aquest estiu
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BRIGADA MUNICIPAL D’OBRES I SERVEIS

Escales i carrers més accessibles
Facilitar l’accessibilitat és l’objectiu pel
qual la Regidoria d’Obres i Serveis està
col·locant baranes en diversos espais de la
població. És el cas de la que s’han col·locat
a la pujada de Bellavista, a les escales d’accés
al Tanatori Municipal, a les escales de la
plaça Molí de Mar i al rial de les Canalies,
totes necessàries des de feia temps i rei-
vindicades per veïns i usuaris.

La Brigada estrena vehicles

Una escombradora i tres furgonetes model
Piaggo formen part del parc de vehicles de
la Brigada Municipal des d’aquest mes. És
tracta d’una adquisició necessària per
garantir un bon servei de neteja als carrers
i a les places d’Arenys.

Després que aquest estiu es confirmés la
presència del mosquit a la població, s’ha
considerat oportú regular les actuacions que
cal dur a terme per evitar que proliferi, ja
que malgrat que no es tracta d’un mosquit
transmissor de malalties, és cert que la picada
que produeix és força dolorosa i molesta.
Per això, al llarg de l’estiu, es van dur a terme
diferents campanyes d’informació i sensibili-
tzació a la població per evitar que continués
l’expansió de l’insecte, sobretot amb la co-
l·laboració ciutadana, perquè s’evitin reci-
pients amb aigua acumulada i altres microcli-
mes que afavoreixen que es reprodueixi.
Entre d’altres, l’ordenança regula l’emmagat-
zematge de llaunes, pneumàtics, ampolles, lones,
etc. que puguin afavorir l’acumulació d’aigua. El
cementiri és un dels punts amb especial atenció
en l’ordenança, ja que els recipients per a les
flors poden esdevenir un important focus del
mosquit. Per això es recomana que estiguin
foradats per la base i que per conservar les
flors es faci servir una escuma humitejada.

S’aprova l’ordenança de control
i prevenció del mosquit tigre
Evitar la proliferació del mosquit tigre és l’objectiu de l’ordenança
municipal que s’ha aprovat en l’última sessió plenària

■ Em multaran si tinc mosquit tigre a casa meva?
Quan els tècnics detectin un focus de mosquit dins una propietat privada, es
comunicarà als propietaris i se’ls demanarà que netegin la zona i buidin d’aigua els
recipients que hi hagi. En cas que un propietari faci cas omís dels requeriments i això
esdevingui un perill per a la salut pública, l’ordenança preveu que es pugui tramitar
una sanció.

■ Poden entrar a casa meva sense permís?
En el cas que fos necessari entrar en un immoble sempre caldrà l’autorització de la
propietat o, en el cas que no fos possible, de l’autoritat competent.

■ La picada de mosquit tigre és perillosa?
El mosquit tigre no transmet malalties però la picada pot ser dolorosa i els efectes
són més molestos que els dels mosquits autòctons. Tot i així no hi ha motiu
d’alarma, malgrat que els serveis sanitaris recomanen que en cas de dubte es
consulti al metge o farmacèutic.

CAL TENIR EN COMPTE
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ACTUALITAT SERVEIS A LES PERSONES

JOVENTUT

CULTURA

La trobada va servir per intercanviar opinions i propostes de les
necessitats que tenen els joves respecte al seu oci i inquietuds
creatives i professionals. Oriol Ferran, regidor de Joventut, va animar-
los a treballar per definir un bon pla director de les polítiques per
als joves i va fer públic el compromís del Govern municipal d’assumir-
lo i defensar-lo perquè es pugui portar a terme.
Tot i que la reunió tenia com a objectiu principal començar a treballar
en el nou Pla Local de Joventut, també es van tractar altres temes
com la necessitat de posar en marxa el Consell de Joves. Tothom va
coincidir en la necessitat d’impulsar el consell com a òrgan de coordinació
entre els joves, així com un espai que permeti millorar la comunicació
entre els col·lectius i entitats joves arenyenques.
xarxa joves_
Una de les iniciatives que ja ha posat en marxa la Regidoria de
Joventut és la xarxa joves_, un espai digital que vol incrementar la

El 0,7% del pressupost, per a
la cooperació internacional

Cap a l’Aplec del Remei
El 14 d’octubre es va celebrar un any més
l’Aplec del Remei, recuperat anys enrere per
esdevenir punt de trobada de veïns i veïnes
dels dos Arenys i de Caldes. Els participants
de la nostra vila van sortir a peu a primera
hora del matí des del pati del Calisay cap a
l’ermita, on es va celebrar la missa i on, més
tard, la Cobla Premià va oferir una audició de
sardanes. Al llarg del matí més de 300 persones
van congregar-se al Remei en una trobada
organitzada per la Comissió de l’Aplec del
Remei, amb la col·laboració dels ajuntaments
d’Arenys de Mar i d’Arenys de Munt.

Els joves prenen
la paraula
Una trentena de joves van respondre a la crida de la
regidoria per iniciar els treballs de redacció del nou Pla
Local de Joventut

informació i la comunicació entre aquest col·lectiu. Aquest projecte
s’ha activat conjuntament a l’Escorxador d’Arenys de Munt i és
accessible a l’adreça www.arenys.cat/joves
El balanç d’aquesta primera reunió va ser molt positiu per a tots els
assistents. Es van fer propostes per poder disposar d’espais per
practicar esport sense necessitat de fer-ho a través dels clubs
esportius. També els músics i grups musicals van demanar poder
disposar d’espais on assajar amb unes condicions mínimes i sense
provocar molèsties als veïns.

SOLIDARITAT I COOPERACIÓ INTERNACIONAL

La Regidoria de Solidaritat i Cooperació
Internacional ha convocat les diverses ONG
arenyenques per establir les línies d’actuació
d’aquest mandat. La voluntat de la regidoria

és afavorir el treball conjunt de
les diferents entitats. Un dels
reptes públics que va expressar
la regidora Isabel Roig és acon-
seguir que abans d’acabar el
mandat s’hagi arribat a dedicar
el 0,7% del pressupost municipal
a la cooperació internacional.
La trobada de la regidoria i les
ONG va servir com a presen-
tació oficial del diversos grups i
va tenir com a prioritat conèixer
les realitats de les organitzacions.
La regidoria vol afavorir una més
gran i millor coordinació entre
les entitats perquè entre totes

es donin suport, atès que poden tenir
objectius de treball diferents, però in-
dubtablement els motius que les mouen
són comuns.

Jo
an

 S
ol

à
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SERVEIS A LES PERSONES ACTUALITAT

ACCIÓ SOCIAL

Un bon grapat d’entitats i associacions de
la vila ja estan fent els preparatius per orga-
nitzar les activitats que durant el cap de
setmana del 15 i 16 de desembre tindran
com a punt de trobada i solidaritat el Calisay.
Si voleu col·laborar-hi podeu posar-vos en
contacte amb la Regidoria de Cultura al te-
lèfon 93 792 41 88.
A la Residència Geriàtrica Municipal, la gent
gran està treballant en l’elaboració de manua-

Escalfant motors per a
La Marató de TV3
Les malalties cardiovasculars centraran la pròxima edició de La Marató de TV3,
el 16 de desembre

La diada de la Gent Gran ha
arribat a la XVII edició. Els actes
van començar el dia 20
d’octubre a l’Ateneu, amb el
concert i ball a càrrec de
l’orquestra Costa Brava i durant
el qual es va dur a terme
l’elecció de la pubilla i l’hereu
2007 d’Arenys de Mar. Anna
Calvo i Ferran Espriu van ser
escollits pubilla i hereu 2007,
respectivament. Carla Tanganelli
i Marc Navarro són la dama
d’honor i el fadrí. Al llarg
d’aquest any, doncs, aquests
arenyencs representaran la
nostra població en el món del pubillatge.  La XVII Diada de la Gent gran va continuar amb el
Berenar al Calisay i l’orquestra Millenium, el dia 25, i amb una cantada d’havaneres i un cremat,
a càrrec de l’Organització Cavalcada de Reis, per a tots els assistents, el dia 26.

Dia Internacional de la No
Violència contra les Dones

La Regidoria de la Dona, creada aquest
mandat amb l’objectiu de contribuir a la
lluita per la igualtat d’oportunitats entre les
persones, ha organitzat una sèrie d’actes
en el marc de la diada reivindicativa per la
No Violència contra les Dones. Els actes
es duran a terme entre el 19 i el 25 de
novembre.
Des de la regidoria s’han programat dife-
rents activitats, sobretot per conscienciar
sobre la problemàtica als més joves, estu-
diants d’ESO i Batxillerat. Per això,
s’oferiran tallers i un cinefòrum que afavo-
reixi la reflexió sobre la xacra social que
és la violència contra les dones. D’altra
banda,  el 24 de novembre, a 2/4 de 7 de
la tarda, la Sala Polivalent del Calisay serà
l’escenari d’una representació teatral que
versarà sobre aquesta temàtica. El dia 25,
Dia Internacional de la No Violència contra
les Dones, serà el dia central de la reivin-
dicació i es duran a terme altres activitats
organitzades per l’associació arenyenca
Dones per la Igualtat amb la col·laboració
de la regidoria.

Cotxe adaptat per fer
pràctiques de conducció
La Regidoria d’Acció Social informa que
el GIMM (Grup d’Invàlids de Mataró i el
Maresme) disposa d’un vehicle adaptat de
lloguer per tal que les persones que ho
necessitin puguin fer les pràctiques de
conducció per obtenir o reconvertir el
carnet de conduir. Més informació a
www.gimm.es

Universos musicals de
qualitat
El FUM (Festival d’Universos Musicals)
va tenir lloc a mitjan mes d’octubre, aquest
any amb actuacions al Teatre Principal i al
Calisay. El Festival és una alternativa crea-
tiva que ofereix la possibilitat d’accedir a
una oferta musical de qualitat. Sobre
l’escenari es va comptar amb l’actuació
destacada del mediàtic Miqui Puig, o dels
originals Simon i Telefunken, que creaven
melodies amb pots de vidre o intercomu-
nicadors, o els sorprenents Yes Robot
experimentant amb una Game Boy.

litats que es posaran a la venda per
recaptar fons per a La Marató. A
més, també hi ha persones direc-
tament vinculades a la residència
que han donat quadres originals
perquè es puguin vendre i se superin
els beneficis any rere any. En l’edició
anterior van arribar a superar els
1.000 euros. Les manualitats –que
aquest any estan fetes amb Po-
rexpan– i els quadres estaran a la
venda a la mateixa residència els
dies 15 i 16 de desembre.
Aquest és el quart any que la població
d’Arenys participa en la iniciativa.

L’any passat es van recaptar més de 4.000 euros,
una xifra que es vol superar en aquesta edició.

XVII Diada de la Gent Gran
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ACTUALITAT SERVEIS GENERALS I PARTICIPACIÓ

ADMINISTRACIÓ GENERAL

La revisió dels Organismes Autònoms Locals
(OAL), els patronats, com a fórmula
d’administració directa és una de les línies
en què la Regidoria d’Administració General
està treballant en aquests moments. Es tracta
d’analitzar el funcionament dels patronats i
valorar la possibilitat de modificar-ne la per-
sonalitat jurídica, sense que es perdi el caràc-
ter participatiu, més aviat al contrari, incre-
mentant la representativitat i participació
dels vilatans i el conjunt d’associacions.
La voluntat del Govern és definir el nou marc
organitzatiu abans d’iniciar l’exercici 2008, i
per això va reunir en una primera sessió als
representants de tots els grups municipals
per plantejar el programa. S’ha encarregat a
una empresa externa l’anàlisi dels organismes
autònoms municipals i la proposta de reso-
lució. En el moment en què l’empresa lliuri
al regidor d’Administració General, Xavier
Febrer, el treball realitzat, es convocarà de
nou els grups municipals per procedir a la
discussió i aprovació, si s’escau, d’una pro-
posta organitzativa.
El resultat d’aquest procés s’ha de materiali-
tzar amb un nova organització municipal, que
alleugereixi la maquinària administrativa i
burocràtica; rendibilitzi costos, simplifiqui

Els patronats, a revisió
El Govern municipal encarrega a una empresa externa que analitzi la situació
actual dels organismes autònoms locals

processos, sovint duplicats i obsolets; incre-
menti el nivell participatiu de la població i
aporti millors resultats en la gestió, tot amb
el màxim consens de les forces polítiques
integrants del consistori arenyenc.
Els organismes autònoms locals es van crear
per facilitar la gestió dels diferents serveis i
donar independència i representació ciuta-
dana als organismes de gestió. Avui s’ha
comprovat que, lluny d’alleugerir la gestió
administrativa, resulta una càrrega difícil de
sustentar, que duplica i fa més lent tot el
procés administratiu. Això ha fet adonar a
moltes administracions locals, entre elles
també a la Diputació de Barcelona, que
l’organització en patronats o organismes
autònoms locals no sempre és la millor opció.
El desenvolupament dels reglaments munici-
pals de participació i la creació de consells
municipals participatius, en l’àmbit cultural i
territorial, aporten el grau de transparència
i participació necessaris com per buscar altres
formes de gestió municipal directa.
Els organismes autònoms municipals que exis-
teixen en aquest moment són el de Ràdio
Arenys, el d’Esports, el de la Residència Gerià-
trica, el del Museu, el de l’Arxiu i el del Centre
de Documentació i Estudi Salvador Espriu.

El butlletí municipal A Tocar Ratlla en format
àudio s’envia a les persones cegues o amb
visibilitat reduïda d’Arenys de Mar que ho
sol·liciten. Aquelles que estan associades a
ONCE, però, el reben directament després
que l’Ajuntament hagi arribat a un acord per
tal que l’organització l’enviï mensualment als
seus associats a la població. L’acord es va
formalitzar en una reunió a la qual va assistir
el director de la delegació territorial del
Maresme d’ONCE, Pere Badia, i els regidors

ONCE farà arribar la
informació municipal als
associats d’Arenys
L’Ajuntament arriba a un acord amb la
institució perquè reparteixi l’A Tocar
Ratlla en format àudio

Dirigir-se a l’Ajuntament per fer arribar
propostes, queixes i opinions a
l’administració més pròxima als arenyencs
és, des d’aquest mes de novembre, un
tràmit més simple i tradicional. La regi-
doria de Participació i la d’Administració
han impulsat la instal·lació de 8 bústies a
les dependències de tots els edificis mu-
nicipals per tal que els usuaris dels serveis
públics puguin dirigir-se a l’administració
de forma ràpida i discreta. L’objectiu és
obrir una via alternativa que faci menys
feixuc comunicar-se amb l’Ajuntament.
El cost de l’adquisició de les bústies i la
seva instal·lació és ínfim en relació amb
el benefici públic que comporta que els
vilatans d’Arenys tinguin un accés simple
i directe a l’Ajuntament.
La Bústia Municipal ja està activa des del
mes de setembre al web municipal,
www.arenysdemar.cat. En aquest temps
les diferents àrees del consistori han
gestionat al voltant de 150 sol·licituds.
La instal·lació física de bústies vol oferir
les mateixes oportunitats per dirigir-se
a l’Ajuntament al gruix d’arenyencs que
no utilitzen encara els recursos digitals.
Els escrits adreçats a la Bústia Municipal,
igual que els que arriben per via
electrònica, no passen pel Registre
d’Entrada municipal, ja que és preceptiu
que la persona que presenta una instància
acrediti ser qui diu ser.

Bústia Municipal:
s’obre un nou
canal de
comunicació

de Comunicació, Jordi Pera, i d’Acció Social,
Tomàs Salazar, del consistori arenyenc.
El butlletí s’enregistra als estudis de Ràdio
Arenys gràcies a la col·laboració desinte-
ressada de Miquel Vila, Joan Pera, Mercè
Sàbat i Montse Comí, que s’han avingut a
participar en aquest projecte que treballa
perquè la informació municipal arribi a tots
els sectors de la població, també al col·lectiu
de cecs i persones amb visibilitat reduïda.
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TAMBÉ ÉS NOTÍCIA...

Ple ordinari del 17 d’octubre de 2007

1.- Aprovació de l’acta anterior

2.- Nomenament de membres del Consell de Promoció
Local
S’aprova per unanimitat.

3.- Aprovació inicial de l’Ordenança municipal per a
la prevenció i control del mosquit tigre i altres tipus d’infecció
parasitària.
S’aprova amb els vots a favor dels regidors del PSC, Esquerra i ICV i
l’abstenció dels regidors de CiU i VIA.

4.- Aprovació inicial de l’expedient de modificació de
crèdit núm. 8/07
S’aprova l’expedient de modificació de crèdit de 335.000 euros per
destinar, entre d’altres, a la urbanització superficial del pàrquing del
Xifré. Els regidors de CiU i del VIA s’abstenen en la votació.

5.- Revisió extraordinària de les despeses del servei
municipal de proveïment domiciliari d’aigua potable
S’aprova la revisió de les despeses del servei municipal de proveïment
d’aigua potable, en mans de SOREA, i que entre d’altres canvis suposa
que l’atenció al públic passarà a ser de dues hores diàries més, és a
dir, de 8.30 a 13.30 hores. Els regidors de CiU i el VIA s’abstenen en
la votació.

6.- Mocions

7.- Precs i preguntes

8.- Comunicacions

La regidora Rosa Zaragoza, del Partit Popular de Catalunya, va
excusar la seva assistència a la sessió plenària.

El Museu d’Arenys i Dones
per la Igualtat, al Memorial

Democràtic

El Museu d’Arenys i l’associació Dones
per a la Igualtat han participat en el Col·lo-
qui Internacional Memorial Democràtic:
Polítiques Públiques de la Memòria, dime-
cres 17 d’octubre al Palau de la Generalitat,
amb una comunicació sobre Aprenent a ser
dona... a l´escola, que es va poder veure
a Arenys el 2006 i que des d’aleshores ha
visitat les Llars Mundet, la Universitat de
Lleida, Sant Feliu de Llobregat i els instituts
del Vallès Oriental.

Comencen les obres de
condicionament de l’entorn

del Xifré

Les obres de condicionament i urbanització
de l’entorn de l’edifici Xifré van començar
el dilluns 15 d’octubre. L’empresa Port
Narvonne és l’encarregada d’executar
aquesta obra, que té un cost de 410.000
euros i un termini d’execució de 5 mesos
i que també millorarà l’entorn del CAP i
els Jutjats. Durant aquest temps estarà
prohibit l’estacionament a la zona.

Excover renovarà el
clavegueram

de Platja Cassà

L’empresa Excover farà les obres de
renovació del clavegueram de Platja Cassà
per 348.200 euros després que la mesa
d’adjudicació la valorés com la més conve-
nient valorant la seva oferta i les millores
que introduïa en el projecte. Les obres,
llargament esperades per consistori i veïns,
està previst que s’allarguin dos mesos.

“No et quedis al marge de
les Noves Tecnologies!”

Ja està en marxa una nova edició del
programa formatiu “No et quedis al marge
de les Noves Tecnologies!”, que pretén
acostar l’ofimàtica i Internet a tothom qui
s’ho proposi. Els cursos estan finançats
per la Diputació de Barcelona i són gratuïts.
El programa també inclou cursos de pro-
gramari lliure per als treballadors de
l’Ajuntament. Les classes van a càrrec
d’Arenys.Org i es duen a terme l’Espai
Jove del Calisay.

El Gimnàs Municipal
comença un curs nou

Aquest mes d’octubre, les sessions del
Gimnàs Municipal han tornat a començar.
Les inscripcions estan obertes fins al mes
d’abril. Per a les classes dirigides de gim-
nàstica, aeròbic i fitness hi ha inscrites
prop de 50 persones, i a les classes diri-
gides a la gent gran hi participen 80 per-
sones. Més informació a la Regidoria
d’Esports (93 792 12 72).

Arriba el Cross dels Arenys

Diumenge 18 de novembre arriba la 18a
edició del Cross dels Arenys, a Can Jalpí.
Les regidories d’Esports d’Arenys de Mar
i de Munt, la penya Apa Anem-hi, el Consell
Esportiu del Maresme i la Federació Cata-
lana d’Atletisme organitzen la cursa, que
tindrà diferents categories en competició,
des de prebenjamins fins a veterans. La
cita és a 3/4 de 10 del matí.
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OPINIÓ ELS GRUPS POLÍTICS

Del mercat a la taula

Diàleg?Endavant amb el
Consell de Joves

La informació, pas previ
al foment de la
participació

Des del Govern municipal, CiU tenia molt
clar que aquest projecte és fonamental per a
la vila d’Arenys de Mar, i que allò que veurem
damunt del ciment gris de l’aparcament és
important que sigui molt bonic. Per això es va
començar a treballar en els punts més
importants del projecte.
L’ascensor que des de dalt, des del Xifré-Cap-
Jutjats, ha de portar per dins el pàrquing i a la
Riera; l’escalinata central; les connexions entre
les feixes-jardins; la nova plaça al davant del
Xifré a nivell del carrer d’Auterive; els nous
locals; les escales mecàniques que uneixen
Auterive amb Santa Clara i viceversa i, sobretot,
l’arbrat i les flors del damunt de cada feixa, que
han de donar la visió exterior de tots els jardins
del Xifré.
Ara estem molt preocupats perquè el nou
Govern Tripartit PSC-ERC-IC no assegura que
hi hagi escales mecàniques i no està convençut
que en aquesta inversió s’hi ha de posar tot els
diners que calgui. Tampoc sembla gens
entusiasmat per deixar uns jardins meravellosos,
més bonics que les feixes d’abans o plens
d’arbrat, flora i gespa. Quina llàstima!

El Govern ha de fer-se seus
els jardins del Xifré!

Primers dies de govern

El 31 d’octubre es va acabar el termini per
dipositar a les bústies específiques ubicades a la
plaça del mercat les receptes de plats preparats
amb productes de la nostra terra i del mar. Sota
la campanya Del mercat a la taula es pretén fer
conèixer i recuperar les receptes de tota la vida,
les que cuinava l’àvia, en definitiva, aquelles que
donen tot el protagonisme als productes que
identifiquen el nostre territori.
Aquesta campanya té dues grans bondats: la
primera és que situa els mercats municipals (també
el d’Arenys) en una posició molt destacada per la
seva funció comercialitzadora dels nostres produc-
tes, i això és molt positiu per dinamitzar els mercats
i donar-los a conèixer als segments de població
jove (i no tan jove) que tenen uns hàbits de compra
amb poca afinitat envers els mercats.
La segona és la promoció d’allò que ens
caracteritza, d’allò que ens fa diferents des del
vessant gastronòmic. A la nostra vila, hi tenim una
excel·lent oferta que hem de saber aprofitar. El
renom del Calamarenys, que aquest octubre ha
tornat a ser un referent a la comarca, és una prova
d’aquest potencial.
En clau local, aquesta campanya defensa els
interessos de dues actuacions prioritàries: la
reforma del mercat i la promoció de la nostra
gastronomia.

Els partits del govern tripartit municipal van fer
bandera durant la campanya electoral de la
participació ciutadana i la implicació dels grups de
l’oposició en la presa de decisions importants.
Això queda molt bé de cara a la galeria, però cal
complir-ho. De totes maneres, abans de
promoure la participació convé donar
informació. Les ganes de fer coses es barregen
amb les presses, la precipitació, la descoordinació
i la mala gestió, i s’aconsegueix un resultat desastrós
i una imatge impròpia d’un govern municipal a
l’altura de les circumstàncies.Un exemple: cal
explicar als veïns del Bareu les actuacions en les
obres de canalització. Es convoca una reunió a
corre-cuita i sense informar del contingut als grups
de l’oposició. Ni tan sols se’ns convida per
assabentar-nos del que diran. Dos dies després,
en unes comissions informatives, se’ns diu que es
faran reunions quinzenals entre govern, oposició
i l’Associació de Veïns d’Arenys Nucli Antic
(AVANA). I ens preguntem: Per què no es convoca
també la resta de veïns del sector? Per què no es
convida els veïns que viuen o treballen als voltants,
com urbanitzacions i carrers més pròxims? Que
no seran una bona part perjudicada per aquestes
obres? Aquest govern no pren massa decisions i
les poques que pren ho fa segons com bufa el
vent i no pas pensant amb el cap.

El PSC es va passar tota la campanya electoral
atacant el Govern anterior per la “manca de diàleg”
amb els ciutadans; prometia el seu candidat que si
guanyava les eleccions el seu seria un “tarannà
dialogant”. Doncs bé, ens han fet falta dues sessions
plenàries per adonar-nos que això era només “fum
electoral” –tàctica habitual socialista.
El PPC ha pogut constatar en pròpia pell que tot
allò que molesta o contradiu a l’alcalde està vetat.
Que per a l’equip de Govern, els partits i membres
de l’oposició som invisibles i alguns incompetents,
i que estem constantment immersos en l’error.
Mai cap alcalde en democràcia “ha tancat la boca”
als membres de l’oposició en les intervencions
plenàries amb tanta supèrbia com ho ha fet el Sr.
Vinyes en aquest ple de setembre, no tan sols a la
portaveu del nostre grup municipal, sinó també a
un regidor de CiU. Si la legislatura comença amb
aquest despotisme per part de l’alcalde president
de la corporació –màxim òrgan de representació
política de la vila–, quin hem de pensar que serà el
“tarannà” –el “talante” dels socialistes– per dialogar
amb l’oposició? O, al contrari, el que pretén el Sr.
Vinyes és simplement IGNORAR-LA?
Ignorar l’oposició és també ignorar gran part dels
ciutadans a qui els membres de l’oposició
representen institucionalment. Ignorar els ciutadans
és una falta de respecte absolut a les persones i,
sobretot, un insult a la democràcia.

La trobada per engegar el Pla Local de Joventut
va servir per constatar les ganes de treballar
que tenen els joves d’Arenys de Mar. Tothom
va venir-hi amb propostes per poder disposar
d’espais públics on practicar l’esport o de locals
per poder trobar-se per tocar i fer música. Qui
més qui menys va demanar d’acord amb els
neguits que els mouen però van sorgir altres
propostes per damunt dels interessos indivi-
duals.
Els mateixos joves van fer pública la necessitat
de comunicació i coordinació entre ells per
conèixer què fan uns i altres i van coincidir en
les ganes de treballar junts. I una doble demanda
a l’Ajuntament: “que hi hagi un compromís fort
cap als joves i que es faci un sobreesforç per
implicar-los en les polítiques de joventut”. Si hi
creiem, hem de confiar-hi!
Paral·lelament a l’elaboració del Pla Local de
Joventut es va insistir en la importància del
Consell de Joves com a principal espai de co-
operació. A tots i totes va causar sorpresa dir-
los que no caldria crear el Consell de Joves.
Que, formalment, ja està creat des de fa sis
anys. Només ens hem de posar a la feina i
posar-lo en marxa.
Som-hi!

El grup municipal socialista, aquest inici de
mandat, ens hem dedicat a organitzar, planificar
i iniciar l’execució de molts projectes dels quals
ben aviat es podran anar veient resultats.
No es pot començar la casa per la teulada, i per
això, aquests primers dies de mandat, estem
elaborant el Pla d’Actuació del Mandat (PAM) i
preparant –conjuntament amb la Diputació i altres
ens– els plans que guiaran la nostra feina i projectes:
el Pla Participatiu d’Arenys de Mar, el Pla de
Ciutadania, l’Oficina d’Atenció Ciutadana,
l’Organització Administrativa, la commemoració
del 25 de novembre... però no ens hem oblidat
del dia a dia i això es veu amb les actuacions que
hem fet: instal·lació de bústies municipals, cam-
panyes informatives i de prevenció en salut i
consum, activitats esportives –Diada de l’Esport,
reinici del gimnàs municipal d’adults i gent gran…–,
a part de les negociacions, amb ens supramunici-
pals, de projectes de futur per a la vila d’Arenys,
com l’ampliació del Centre d’Assistència Primària
(CAP), que ja s’ha concedit; l’atenció sanitària a
l’Hospital de Mataró, que serà efectiva a partir del
mes de gener, quan s’entrarà a formar part del
Govern Territorial de Salut del Maresme Centre,
i haver aconseguit que el nostre alcalde sigui membre
del Consell de Ports de la Generalitat.
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Diumenge 11 de novembre, 18h.
ELS MÚSICS DE BREMEN
(Teatre Familiar)
Companyia Sim-Salabim

Diumenge 18 de novembre, 19h.
SALÓ PRIMAVERA (Teatre)
Companyia Sala Muntaner

Divendres 23 de novembre, 22h.
CONCERT DE CANT CORAL
(Música – Especial Santa Cecília)
Cor l’Aixa

Dissabte 24 de novembre, 23h.
BONES FESTES
(Música – Especial Santa Cecília)
Reigbord

Diumenge 25 de novembre, 19h.
MOSTRA DE CANT CORAL
(Música – Especial Santa Cecília)
S.C. L’Esperança i altres corals

Diumenge 2 de desembre, 18h.
PANTALONE NO POT DORMIR
(Teatre Familiar)
Cia. Teatrapart

Dissabte 15 de desembre, 22h.
Diumenge 16 de desembre, 19h.
LA CLASSE NEUTRA (Teatre)
Fènix Teatre

Dissabte 22 de desembre, 19h.
SONS I SWINGS DE NADAL (Música)
Raquel Xiberta & Nadal Sextet

Diumenge 23 de desembre, 18h.
SECRET A L’ARMARI (Teatre Familiar)
L’Estaquirot Teatre

Dimarts 25 de desembre, 20h.
EL POEMA DE NADAL (Teatre-Poesia)
Joan Pera Serra

Dissabte 29 de desembre, 18h.
CIRC-CABARET ARMANDO RISSOTTO
(Teatre Familiar)
Cia. Txo Titelles

El Teatre Principal ha apujat el teló d’una nova temporada farcida de teatre, música i
dansa. Durant els mesos d’octubre, novembre i desembre, el Principal ens presenta una
programació en la qual la producció pròpia i la presència d’arenyencs en els espectacles
és més que important.
Els diumenges a la tarda l’aposta és pel teatre familiar, que cada vegada té més acceptació
i públic, tant en els espectacles de teatre, com en els de titelles, música o dansa. Diumenge
11 de novembre, la companyia Sim Salabim oferirà Els músics de Bremmen, un clàssic
de la literatura infantil que se’ns presentarà en forma de teatre, titelles i música i que du
l’empremta arenyenca a través del director de l’espectacle, Lluís Petra. El 2 de desembre
serà el torn de Pantalone no pot dormir, de la companyia Teatrapart. Diumenge 23 de
desembre es presenta Secret a l’armari, de l’Estaquirot Teatre, amb el disseny de l’espectacle
del també arenyenc Alfred Casas. I el 29 de desembre, per tancar l’any, repeteix a Arenys
de Mar la companyia Txo Titelles, amb Circ-Cabaret Armando Rissotto. 
El cap de setmana de Santa Cecília, 23, 24 i 25 de novembre, estarà dedicat, com no podia
ser d’altra manera, a la música. Divendres 24 serà el torn del Cor L’Aixa, dissabte 25 els
arenyencs Reig Bord ens oferiran el seu concert, i diumenge 26 podrem escoltar la S.C.
L’Esperança, juntament amb dues corals convidades.
Enguany, Fènix Teatre torna a pujar a l’escenari del Principal amb La classe neutra, una
creació de Jordi Pons que es recupera després de prop de 15 anys de l’estrena. Es podrà
veure al Principal el 15 i 16 de desembre. A través d’un conveni de col·laboració amb la
Sala Muntaner de Barcelona, aquest muntatge anirà a l’escena barcelonina el gener de
2008.
La presència arenyenca també farà petja durant les festes de Nadal: dissabte 22 de desembre
serà el torn de Raquel Xiberta i Nadal Sextet, que ens oferiran Swings de Nadal. I dimarts
25 de desembre, dia de Nadal, Joan Pera i Serra, acompanyat per actors del Fènix Teatre,
ens oferirà el Poema de Nadal de J.M. de Sagarra.

UN VENTALL DE POSSIBILITATS
AL TEATRE PRINCIPAL




